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ابراهیم شکوری
کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

انگلستان به تکواندوکاران ایران  
ویزا نداد! 

ایسنا: انگلستان از صدور روادید برای 
تکواندوکاران ایران برای حضور در رقابت های 
گرندپری منچستر خودداری کرد. سومین 
مرحله از رقابت های گرندپری در سال ۲۰۲۲ 
جمعه ۲۹ مهرماه در حالی با حضور ۲۵۶ 
تکواندوکار از ۶۱ کشور به میزبانی انگلستان در 
منچستر آغاز شد که ملی پوشان ایران به دلیل 
صادرنشدن روادید از سوی سفارت انگلستان 
در آنکارا، حضور در این مسابقات را از دست 
دادند. دعوتنامه رقابت های گرندپری برای 
تکواندوکاران واجد شرایط حضور، از سوی 
فدراسیون جهانی ارسال می شود. هادی ساعی، 
رئیس فدراسیون تکواندو در سفر خود به فرانسه 
و در حاشیه مسابقات گردندپری پاریس، روز ۱۳ 
شهریورماه در جلسه ای که با رئیس فدراسیون 
جهانی داشت، از دکتر »چو« درخواست کرد 
با توجه به تجربیات مسابقات جهانی ۲۰۱۹، 
دعوتنامه تکواندوکاران ایران زودتر ارسال 
شود. ضمن اینکه بعداز بازگشت به تهران نیز ۲ 
نامه در همین خصوص به WT ارسال شد. بر 
همین اساس ۱۵ شهریورماه ماه دعوتنامه برای 
نمایندگان تکواندو ایران به فدراسیون ارسال و 
۱۷ شهریورماه زمان حضور در سفارت انگلستان 
در کشور ترکیه برای تاریخ ۲۳ شهریورماه 
تعیین و نفرات اعزامی به این مسابقات از جمله 
تکواندوکاران، مربیان و سرپرست تیم در تاریخ 
تعیین شده )تیم ۲۳ شهریورماه( با حضور در 
سفارت این کشور در انکارا ضمن ارائه مدارک 
لازم، مراحل اخذ روادید را طی کردند. از آن 
زمان تاکنون نیز پیگیری های لازم از سوی روابط 
بین الملل فدراسیون صورت گرفته و نامه های 
متعددی به کمیته برگزاری، فدراسیون جهانی و 
فدراسیون تکواندو انگلستان در خصوص تسریع 
در صدور روادید اعضای تیم ملی ایران ارسال شد 
که متاسفانه این پیگیری ها نتیجه لازم را نداشت 
تا تکواندوکاران کشورمان  به رغم آمادگی بالا 

حضور در این رقابت ها را از دست بدهند. 

فدراسیون  نایب رئیس  سلیمی،  بهداد 
وزنه برداری در خصوص رقابت های قهرمانی 
آسیا و تغییرات در کادرفنی تیم ملی صحبت 

کرد. 
  عملکرد  وزنه برداران در آسیا چگونه 

بود؟
نتایج خوب بود، ما در بخش بانوان ننتیجه 
قابل قبولی کسب کردیم، الهام حسینی توانست 
به سه مدال طلا برسد و این اولین بار است که 
بانوان ایران در تاریخ مسابقات آسیایی به مدال 
طلا می رسند. بقیه بانوان هم انصافا خوب کار 
کردند و اگر از این تیم مورد حمایت قرار بگیرد 
شانس بیشتری برای کسب مدال خواهد 
داشت. نباید فراموش کنیم که وزنه برداری 
بانوان یک رشته نوپا در ایران است و زمان 

می برد تا جا بیفتد. 
  کسب سومی آسیا جایگاه مناسبی 

است؟
انتظار بیشتری از کسب عنوان سومی 
داشتیم. این تیم برای قهرمانی آماده شده 
بود. به غیر از دو، سه وزنه بردار که نتایج خوبی 
کسب نکردند بقیه وزنه برداران خوب کار 
کردند. چند وزنه بردار ما با مصدومیت درگیر 
شدند، اگر زارعی دچار آسیب دیدگی نمی شد 
و در دو ضرب اوت نمی کرد ما شانس قهرمانی 
داشتیم، اما متاسفانه آسیب دیدگی او باعث شد 

امتیازات زیادی از دست بدهیم.
  آیا تغییراتی در کادرفنی ایجاد 

می شود؟
قرار است به زودی جلسه کمیته فنی تشکیل 
شود و کادرفنی در مورد عملکرد تیم و نتایجی 
که وزنه برداران به دست آوردند گزارشی ارائه 
خواهد داد. من در جریان تغییر در کادرفنی 
نیستم و یک عضو کمیته فنی هستم و سایر 
افراد هم باید نظر خود را اعلام کنند، در نهایت 
امیدوارم هر تصمیمی گرفته شود به سود 
وزنه برداری ایران باشد. ما تقریبا نزدیک به 
4۵ روز دیگر مسابقات جهانی را پیش رو داریم 
و کار در جهانی به مراتب سخت تر خواهد بود. 

خارج ازمستطیل سبز

 بهداد سلیمی: 
 انتظار بیشتری 

 از عنوان سومی 
داشتیم 

خبــــــر
 »ریبری« 

از فوتبال خداحافظی کرد 
ستاره سابق بایرن مونیخ و تیم ملی فوتبال 
فرانسه در سن ۳۹ سالگی تصمیم گرفت که از 
دنیای فوتبال خداحافظی کند. فرانک ریبری 
یکی از بهترین بازیکن تاریخ بایرن مونیخ به 
شمار می آید و خاطرات زیبایی را با این تیم 
آلمانی به ثبت رساند. ریبری در سن ۳۹ سالگی 
تصمیم به خداحافظی از جهان فوتبال کرد 
و کفش های خود را آویزان کرد. این بازیکن 
فرانسوی سابقه حضور در برست، متس، 
گالاتاسرای و مارسی و فیورنتینا را در کارنامه 
دارد. او بهترین دوران حضورش در بایرن مونیخ 
بود که یکدهه با پیراهن این تیم به میدان رفت 
و نمایش خیره کننده داشت و توانست با این 

تیم قهرمانی در سه گانه را تجربه کند.  

رقابت نزدیک در صدرجدول 

   آمار نساجی 
با توجه به آمار کسب شده توسط نساجی، این تیم 
در ورزشگاه وطنی که زرشکی پوشان به علت مشکلات 
متعددش یک فصل از آن دور بودند، شکستی نداشته 

است. 

  بازگشت
بازگشت سردار به زنیت سن پترزبورگ در رسانه های 
روسی مطرح شده است. کارشناسان فوتبال روس 
معتقدند که او باید به این لیگ بازگردد و دوباره 

درخشش خود را آغاز کند. 

           جوان ترین 
مس در بازی با نفت آبادان صالح محمدی را 
به زمین فرستاد و در ادامه هم او با گلزنی در این 
بازی تبدیل به یکی از جوان ترین گلزنان تاریخ 

لیگ برتر شد. 

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
فارس: پرسپولیسی ها از انزلی به تهران رسیدند و در دو 
گروه تمرین کردند. ابتدا بازیکنانی که از ابتدا مقابل ملوان به 
میدان رفته بودند ریکاوری کردند و سپس سایر بازیکنان 
در دیداری دوستانه مقابل تیم سردار ملایر که هدایت آن 
را کوروش برمک بر عهده دارد، قرار گرفتند. امید عالیشاه 
در دقیقه ۱۵ با یک ضربه آزاد مستقیم به زیبایی گل اول 
بازی را به ثمر رساند. در دقیقه ۶۱ امیر محمد امیری، بازیکن 
امیدهای پرسپولیس روی پاس امید فهمی گل دوم را به ثمر 
رساند و مهدی عبدی نیز در دقیقه ۷۰ روی سانتر هنانوف با 
یک ضربه سر دقیق گل سوم پر سپولیس را زد. در دقایق پایانی 
بازی سردار ملایر یکی از گل های خورده را جبران کرد. با 
تصمیم کادرفنی، سرخپوشان روز شنبه استراحت می کنند و 
از روز یکشنبه خود را برای بازی با مس کرمان در هفته یازدهم 

لیگ برتر آماده می کنند.
 ایسنا: دو بازیکن شاغل در لیگ برتر ایران شانس 
حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ را دارند و اگر بتوانند توجه 
کی روش را جلب کنند، تبدیل به اولین دهه هشتادی ها 
ایران در جام جهانی می شوند. تیم ملی فوتبال ایران در حال 
سپری کردن آخرین اردوهای آماده سازی خود برای انتخاب 
فهرستی ۲۶ نفره برای حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ است و 
کارلوس کی روش هر هفته به مدت سه روز بازیکنان داخلی را 
آماده حضور در این مسابقات می کند. در میان بازیکنانی که 
توجه کارلوس کی روش را به خود جلب کرده اند، نام سامان 
فلاح، مدافع ۲۱ ساله تیم پیکان دیده می شود که در چند 
اردوی اخیر تیم ملی از سوی کی روش دعوت شده است. فلاح 
متولد ۲۲ اردیبهشت ۱۳۸۰ است و در حال حاضر تنها بازیکن 
دهه هشتادی است که شانس حضور در جام جهانی را خواهد 
داشت. بازیکنان دیگر مانند یاسین سلمانی، هافبک تهاجمی 
سپاهان وجود دارند که پیش از این برای تیم ملی ایران هم 
به میدان رفته و کاپیتان تیم ملی امید نیز هست، اما او فعلا 
جزو فهرست مدنظر کارلوس کی روش نیست. او از نظر سنی 
نسبت به سامان فلاح هم جوان تر و متولد ۸ اسفند ۱۳۸۰ 
است. سایر بازیکنان مانند: محمد خدابنده لو، امیرحسین 
حسین زاده و اللهیار صیادمنش دهه هفتادی هستند و سن 
و سال بیشتری نسبت به دو بازیکنی که پیش از این نام برده 

شد خواهند داشت.  

 جنجال فوق ستاره »من یونایتد« 

اخـــراج     »رونــالدو« 

سال  پنجم
شماره   1397

در روزهای گذشته رقابت های لیگ برتر پیگیری شد و 
پرسپولیس موفق شد مقابل ملوان به برتری برسد. بازی در 
انزلی سخت است، اما پرسپولیس توانست ۳ امتیاز مسابقه را 
بگیرد و با یک گل به هدفش رسید. فوتبال ما شرایط خاص 
خود را دارد و فاصله تیم ها به هم نزدیک شده و مربیان هم 
به فکر جمع کردن امتیازات هستند تا به هدف خود برسند 
و امتیازات اول فصل را بگیرند که پایان فصل به کارشان 
می آید.  زود است از الان درباره قهرمانی حرف بزنیم. رقابت در 
صدرجدول به هم نزدیک است و امسال تیم ها سرمایه گذاری 
خوبی کرده اند و چندین تیم برای قهرمانی می جنگند. اکنون 
تیم ها می خواهند جایگاهشان را در صدرجدول تثبیت کنند 
و زمان می برد تا قهرمان لیگ مشخص شود. ملوان تیم 
خوبی است و پژمان نوری و مازیار زارع به خوبی تیمداری 
می کنند و اگر آنها حمایت شوند تیمشان شانس برای ماندن 
در لیگ برتر فوتبال دارد. مازیار زارع در بازی با پرسپولیس 
حرکات اعتراضی داشت. این حرکات در همه جای دنیا رخ 
می دهد و در فوتبال طبیعی است. مربیان با توجه به جایگاه 
تیم شان تحت فشار هستند و زارع هم تحت فشار است که 
چنین حرکاتی انجام داد. زارع، مربی جوانی است و به زمان 
نیاز دارد تا تیم ملوان را درست کند.  رقابت ها در لیگ امسال 
نزدیک به هم است و تیم ها هزینه های زیادی کرده اند و 
بردن حریفان سخت شده است. همچنین بازیکنان در سال 
جام جهانی تلاش می کنند که خودشان را نشان بدهند و این 

به جذاب شدن لیگ کمک می کند. 

آرمان ملی: رونالدو، فوق ستاره پرتغالی من یونایتد که 
در ابتدای فصل نتوانست راهی باشگاهی دیگری شود، در 
روزهای گذشته حاشیه جدیدی را رقم زده؛ حاشیه ای که 
باعث کنارگذاشتن وی از تیم اصلی شیاطین سرخ شده است. 

  شروع حرکت
چهارشنبه شب گذشته در چارچوب رقابت های لیگ برتر 
انگلیس، منچستریونایتد در اولدترافورد به مصاف تاتنهام 
رفت و در یک بازی مقتدرانه به برتری ۲ بر صفر رسید. در 
این بازی بازیکنانی چون کاسمیرو و برونو فرناندز نمایشی 
عالی داشتند تا شیاطین سرخ یک برد ارزشمند به دست آورد 
و باردیگر یکی از تیم های »بیگ سیکس« را شکست دهد. 
نکته قابل توجه این بازی عدم استفاده دوباره تن هاگ از 
رونالدو بود. بازیکنی که در بازی  گذشته اش در ترکیب اصلی 
قرار گرفته بود و منچستریونایتد به تساوی بدون گل رسید، 
در این مسابقه بازهم نیمکت نشین شد تا تیمش یک برد 
دیگر را به ثبت رساند. »کریس« که از این موضوع به شدت 
عصبانی بود، پیش از پایان مسابقه و در دقیقه ۸۹ زمین را 
ترک کرد و به سمت رختکن رفت تا به سوژه بزرگ رسانه ها 
بدل شود. »دیلی  میل« فاش کرد که پیش از اینکه رونالدو 
راهی رختکن شود، اریک تن هاخ قصد داشت او را در دقایق 
پایانی به زمین بفرستد، اما این ستاره پرتغالی حاضر نشد در 

آن لحظات وارد بازی شود. 
  انتقادات 

 ،Match of the Day پس از این مسابقه در برنامه
گری  لینه کر شدیدا از »کریس« انتقاد کرد و رفتار او را بسیار 
غیرحرفه ای دانست. وی گفت: کریستیانو.رونالدو، هم ما 

می دانیم که چه بازیکن بزرگی است، ولی بیرون رفتن از 
زمین مسابقه، آن هم به عنوان نیمکت و آن ۲ دقیقه پیش از 
پایان مسابقه غیرقابل قبول است. من عذرخواهی می کنم؛ 
ولی این رفتار غیرحرفه ای و ناپسند نیست؟ در ادامه مایک 
ریچاردز، کارشناس این برنامه نیز رفتار او را غیرقابل قبول 
توصیف کرد و بیان داشت: اصلا حرفه ای نبود آن هم از کسی 
که سال ها بهترین دنیا و بازی ها بود. تیمِ تو پیروز شده و یک 
نمایش عالی داشته و در اینجا تو نمی توانی این اقدام را انجام 

دهی. کار تو غیرقابل قبول است. 
  تن هاخ

منچستریونایتد در فصل جاری رقابت های لیگ برتر 
انگلیس نوسان زیادی داشته است البته این تیم برابر تیم های 
بزرگ و مدعی آرسنال، لیورپول و تاتنهام به پیروزی دست 
پیدا کرده است و تنها برابر منچسترسیتی شکست سنگینی 
را متحمل شد. یونایتد با پیروزی که برابر تاتنهام به دست 
آورد با ۱۹ امتیاز به رده پنجم جدول رده بندی صعود کرد و 
اختلافش را با تیم صدرنشین به ۸ امتیاز کاهش داد. تن هاخ 
سرمربی من یونایتد پس از دیدار،  به این حرکت کریس .

رونالدو واکنش نشان داد. او گفت: من فردا این موضوع 
را بررسی خواهم و درباره آن تصمیم خواهم گرفت. فعلا 
نمی خواهم به این موضوع بپردازم چرا که اکنون زمان 

خوشحالی و شادی بعد از پیروزی است. 
  جریمه 

باشگاه منچستریونایتد خیلی زود به این حرکت جنجالی 
»رونالدو« واکنش نشان داد. این باشگاه انگلیسی اعلام 
کرد که رونالدو در فهرست تیم برای دیدار برابر چلسی قرار 

نخواهد گرفت و فعلا باید به صورت انفرادی تمرین کند و 
نمی تواند تیم را همراهی کند. این برای نخستین بار نیست 
که کریستیانو رونالدو علیه سرمربی تیم دست به اعتراض 
می زند. او در دیدار قبلی برابر نیوکاسل هم زمانی که از بازی 
تعویض شد عصبانیت خود را نشان داد تا ثابت کند که از 
وضعیت خود در تیم راضی نیست. به هرحال تن هاخ تصمیم 
گرفت »کریس« را از حضور در تمرینات اصلی یونایتد حذف 
کند و این بازیکن مجبور شود برای تمرین به تیم زیر ۲۱ 
ساله های یونایتد برود. همچنین طبق ادعای دیلی استار، 
حقوق ۲ هفته )یک میلیون پوند( به عنوان جریمه به او 

پرداخت نخواهد شد. 
  عذرخواهی 

رونالدو اینگونه به تصمیم باشگاه یونایتد واکنش داد: من 
همواره در دوران فوتبالی خود تنها تلاش و تلاش کرده ام 
و به این تلاش خود ادامه خواهم داد. من همواره به هم 
تیمی هایم، حریفان و سرمربی های خود احترام گذاشته ام و 
این رویه من هیچ گاه تغییر نخواهد کرد. من همان شخص 
و بازیکن حرفه ای ۲۰ سال قبل هستم. احترام همواره در 
تصمیم های من نقش داشته است. همواره تلاش کرده ام تا 
الگوی مناسب برای جوانان باشم. متاسفانه انسان نمی تواند 
همواره یک رفتار را داشته باشد و گاهی اوقات تصمیم ها 
لحظه ای هستند. او ادامه داد: در شرایط کنونی تنها این 
احساس را دارم که تنهایی تمرینات خود را با جدیت دنبال 
کنم و به تلاش خود ادامه دهم. من از هم تیمی های خود 
حمایت می کنم و آماده کمک به آنها در هر لحظه ای هستم. 
تسلیم شدن عادت من نیست. باید با متحد در کنارهم باشیم. 

به زودی همدیگر را خواهیم دید. 
  واکنش خواهر 

خواهر رونالدو طبق معمول حق را به برادرش داده و به 
همین دلیل با انتشار متنی برای اریک تن هاخ و مسئولان 
یونایتد خط ونشان کشیده است. الما آویرو با انتشار تصویر 
برادرش در استوری اینستاگرامش نوشت: »من رفتارهای 
عجیب بسیاری به خصوص بی احترامی را می بینم. کاری 
را انجام ندهید که دوست ندارید همان کار با خودتان انجام 
شود. خواهیم دید. خدا نخوابیده است.« او همچنان خطاب به 
رونالدو نوشت: »تو قهرمان بزرگ و عشق زندگی من هستی. 
من همیشه در کنارت خواهم بود، تا زمانی که مرگ ما را از 

یکدیگر جدا کند.« 
  شرایط »کریس«

رونالدو در تابستان تلاش زیادی کرد تا از شیاطین سرخ 
جدا شود، اما از یکطرف باشگاه و تن هاخ با این جدایی مخالفت 
کردند و از طرف دیگر هم هیچ باشگاه سرشناسی حاضر 
نشد که رقم بالای حقوق این بازیکن را پرداخت کند. با این 
شرایطی که »کریس« در یونایتد دارد به احتمال خیلی زیاد 

باید منتظر جدایی او در فصل نقل وانتقالات زمستانی بود. 

 بیــن المــلل
از عملکرد  به ستایش  آبی اناری ها  ژاوی، سرمربی 
شاگردانش بعداز پیروزی برابر ویارئال پرداخت. بارسلونا 
در هفته دهم رقابت های لالیگا به مصاف ویارئال رفت و 
توانست با سه گل به پیروزی دست پیدا کند. آبی اناری ها در 
حالی در این بازی به پیروزی دست پیدا کرده بودند که چند 
روز قبل در ال کلاسیکو شکست سنگینی را برابر رئال تجربه 
کردند. ژاوی بعداز بازی گفت: شکست ما برابر رئال مادرید 
در ال کلاسیکو اصلا آسان نبود و به همین خاطر باید خودی 
نشان می دادیم. بسیاری منتظر بودند که ما بعد از شکست 
برابر رئال یک پیروزی قاطع را به دست آوریم و خوشبختانه 
این گونه هم شد. بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم و با اقتدار 

ما در این به پیروزی دست پیدا کردیم. او ادامه داد: 
بازی قدرت و شخصیت خود را به ویژه 
در کارهای هجومی نشان دادیم البته 
در کارهای دفاعی هم صلابت لازم را 
داشتیم. بعضی از بازیکنان خسته بودند 

و به همین خاطر باید در ترکیب 
تغییراتی را به وجود می آوردیم. در 

دیدار روز یکشنبه برابر اتلتیک 
در  را  تغییراتی  هم  بیلبائو 
ترکیب تیم به وجود می آوریم. 
تیم به همه بازیکنان خود نیاز 
دارد. آبی اناری ها با پیروزی 

که در این بازی به دست آوردند 
۲۵ امتیازی شدند و اختلاف 
خود را با رئال مادرید صدرنشین 
به ۳ امتیاز کاهش دادند. رئال 
در  خیره کننده ای  عملکرد 
داشته  لالیگا  جاری  فصل 
است و در ۱۰ بازی ۹ بار 

پیروز شده است. 

 حجت کریمی، عضو هیات مدیره استقلال:

هیات مدیره برخلاف اطرافیان »آجورلو« در جریان تصمیم ها نبود! 
حجت کریمی، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت:  
هیات مدیره باشگاه استقلال تصمیم گرفت مدیریت را تغییر 

بدهد.
  موافق و مخالف

حجت کریمی در مورد تغییر و تحولات مدیریتی در باشگاه 
استقلال اظهارداشت:  هیات مدیره این تصمیم را گرفت و در 
جلسه ای که با حضور اکثریت اعضا برگزار شد تصمیم گرفتیم 
تغییر و تحولاتی در مدیریت باشگاه استقلال به وجود بیاید به 
همین دلیل این تغییرات هم برای بهترشدن و پیشرفت باشگاه 
بود. سه نفر از اعضا موافق و یک نفر مخالف این تصمیم بودند. وی 
درمورد دلیل غیب آجورلو در آن جلسه توضیح داد: درخواست 
شده بود در جلسه شرکت کند، اما خودش تشریف نیاورد. اگر 
بخواهیم شفاف بگویم محمد مومنی مخالف برکناری آجورلو 

بود.
  200  میلیارد بدهی؟

کریمی در خصوص اینکه باشگاه استقلال در دوره مدیریت 
استقلال ۲۰۰ میلیارد بدهی به بار آورد، بیان داشت: زمانی که 
آجرلو استقلال را تحویل گرفت، اصل بدهی باشگاه ۲۸۰ میلیارد 
بود و برخی بدهی های ثبت نشده وجود داشت که برای آن حکم 
گرفته بودند. مبالغی مثل 4۰ و ۱۵ میلیارد داشتیم که به رقم 
اصلی اضافه شد. در کل حدود 4۰۰ میلیارد بدهی به مدیریت 
جدید رسید. من مدیر تسویه بودم و فعالیت خود را برای تسویه 
این حساب ها شروع کردیم. وی ادامه داد: ۷۰، ۸۰ میلیارد بدهی 
بازیکنان فصل قبل بود که کل آن پرداخت شد. در کل سه 
بازیکن باقی مانده اند که مجموع بدهی شان ۳ میلیارد می شود 
و خودشان نیامده اند، پول را بگیرند. ۲۰۰ میلیارد بدهی نیز به 
اشخاص و شرکت ها داشتیم که آنها نیز آرام آرام آمدند و تسویه 
گرفتند. مدیران دوره های قبلی تا وقتی مدیریت باشگاه به ما 
رسید همه زحمت کشیدند اما مشکلاتی مثل نبودن بودجه و 

درآمد وجود داشت.  
  بدهی تبلیغات محیطی؟

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در خصوص مباحث مطرح 
شده مبنی بر اینکه بدهی ناشی از تبلیغات محیطی یکی از 
دلایل برکناری آجورلو بوده و ادعای او در ابتدای فصل مبنی 
بر اینکه ۶۰ میلیارد پول به سازمان لیگ می دهند در شرایطی 
این سازمان در همان مقطع اعلام کرد این کار نشدنی است  و 
مدیرعامل اسبق استقلال بازهم مدعی شد ۵۰۰ میلیارد کف 
درآمدزایی ما با کارگزار است که از این طریق ۱۱۵۰ میلیارد 
مربوط به تبلیغات محیطی و ۶۰ میلیارد پرداختی به سازمان 
لیگ خواهد بود، توضیح داد:  شاید ما حرف هایی بزنیم که 
هوادار خوشش بیاید و طرفدار جذب شود به گفته خود عزیزان 
هیچکدام از این منابع انجام نشد و اینکه سازمان لیگ می گوید 
۶۰ یا ۹۰ میلیارد طلب داریم بحث دیگری است و این درست 
نیست. در ماجرای تبلیغات محیطی پس از بحث های مطرح 
شده سازمان لیگ اعلام کرد ۳ میلیارد به ما بدهید. کریمی 
عنوان کرد: باشگاه هم به این دلیل که عدد بزرگی را اعلام کند 
۳ میلیارد تومان پرداخت شود. استقلال برای ۱۵ بازی باید 4۵ 
میلیارد تومان پرداخت می کرد. ۱۰ میلیارد از این مبلغ محقق 
شد و آن را پرداخت کردیم. در ادامه با سازمان لیگ به مشکل 
خوردیم. اگر طرف قرارداد ما و کارگزار ۱۰۰ میلیون تومان 
تبلیغات قبول می کرد سازمان لیگ زیر این قیمت را قبول کرد 
و روی تبلیغات به سمت این سازمان می رفت به همین دلیل  
کارگزار نمی توانست درآمدزایی کند. وی در مورد شکست 
استقلال در این پروژه پاسخ داد:  اگر سازمان لیگ همکاری 
می کرد شکست نمی خوردیم پیش از این سازمان لیگ بابت 
تبلیغات محیطی ۵ میلیارد به استقلال و پرسپولیس می داد 
از این مبلغ ۵ درصد برای بازیکن کسب می کردند و در نهایت 
یک میلیارد به خود باشگاه می رسید. چگونه باشگاه استقلال 

در فصل جدید باید بابت تبلیغات محیطی ۶۰میلیارد بدهد 
اما خود سازمان لیگ ۸۰ میلیارد تومان این تبلیغات را فروخته 
است؟ آجورلو قصد داشت این اتفاق را رقم بزند اما بحث رقابتی 
بود وقتی سازمان لیگ قیمت ها را پایین آورد و اجازه پخش به 
ما داده نشد و مسائل دیگری هم اتفاق افتاد که این درآمدها به 

وجود نیامد چنین شرایطی ایجاد شد. 
  اختلاف وزیر و آجورلو؟ 

وی در خصوص مباحث مطرح شده مبنی بر اینکه وزیرورزش 
به دلیل مخالفت با جذب ساپینتو با آجورلو به اختلاف خورده 
است؛ اظهارداشت:  در جلسه ای که برای انتخاب مربی داشتیم 
قرار بر این شد مربی ایرانی انتخاب کنیم و این موضوع را 
صورتجلسه کردیم. مدیرعامل وقت پیگیر قضیه شد اما موفق به 
قرارداد بستن با جواد نکونام و چند گزینه دیگر نشد. استقلال 
باشگاه بزرگی است با امیر قلعه نویی هم مذاکراتی داشتیم. اگر 
یادتان باشد در همان زمان هجمه بزرگی به استقلال آمد و 
گفتند انتخاب سرمربی چه شد؟ تیم های دیگر مشغول یارگیری 
بودند؛ اما ما نتوانسته بودیم مربی مدنظرمان را پیدا کنیم. عضو 
هیات مدیره باشگاه استقلال افزود: در نهایت با جذب ساپینتو 
و قرارداد بستن با او موافقت شد در جریان نیستم که وزارت 
ورزش موافقت کرده بود یا خیر. یکی از مشکلاتی که سبب 
شد نتوانیم همکاری خود با آجورلو را ادامه بدهیم این بود که 
خیلی از مسائل در هیات مدیره اتفاق نمی افتاد. کریمی در مورد 
اینکه با این تفاسیر فرضیه قبول نکردن حرف هیات مدیره و 
وزیرورزش توسط آجورلو درست بود؛ گفت:  در جلسه ای که در 
وزارتخانه برای صورتجلسه برکنار آجورلو داشتیم گفتم مشکل 
این بود که هیات مدیره در جریان خیلی اتفاقات نبود. اطرافیان 
آجرلو و افرادی در جریان موارد بودند؛ همیشه می گفتم اگر 
قرار است کسی پیگیر باشگاه استقلال باشد باید حق امضا هم 

داشته باشد.


